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Deltagere:  Kristina Wollesen (KW) Formand 

 Simone Skovhaur (SS) Kasserer 

 Carina Bak Lange (CL) Næstformand 

   Pia Bonding (PB) Mening medlem 

  Marie Kjærgaard (MK) Mening medlem 

  

Fraværende:  

                                

Kopi til:  Deltagerne + hjemmesiden 

 

Referent: Kristina Wollesen 

 

Mødedato: 20 april 2021 kl. 20:00 

 

Emne: Bestyrelsesmøde 

 

 

Emne Kommentarer Ansvar-

lig 

 

1. Bestyrelsen Der er søgt tilskud ved fonde til nyt springmaterial,  

- Albani 

- Sparekasse Nord 

- Nordea fonden 

Der er søgt tilskud ved kommune og fond til nye spejle 

- Vejen kommune, de har givet tilskud        

- Norlys 

PB 

 

 

 

KW 

 

2. Stævneudvalget C og E stævnet 20-21 maj er udendørs, uv i lille hal.  

Stævnet 14-15 august er aflyst, da vi afholder D9 mesterskab 

den 18-19 september.  

MK 

MK 

 

3. Elevheste Mina forsøges solgt, vi afventer lidt ny ponys klarmelding 

Ny pony Ria, lavet plan for igangsættelse af hende. 

Sadelmageren kommer 26 april og tjekker flere af ponyerne. 

SS 

SS 

KW/SS 
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4. Undervisning Der har været klager over at vi som klub ikke håndhæver coro-

na restriktionerne. Det har vi drøftet og vi gør hvad vi kan som 

klub. Men det er jo op til vores medlemmer at overholde det, vi 

som bestyrelse er her jo ikke hele tiden.  

Dette gælder også ifht Herpes Virus. 

Vi har fået en del nye ryttere pga omlægning og nogle ryttere 

har fået egne ponyer. Dejligt og vi håber at alle vil tage godt i 

mod dem og hjælpe hvis der er behov.        

Talt om mulighed for teori i uv tiden, det er helt ok og det ser 

bestyrelsen gerne at underviserne gør efter behov.  

Minispring vil forsøge at starte op igen.  

KW 

 

 

 

 

 

KW 

 

 

 

KW 

 

KW 

 

5. Kasseren  SS 

 

6. Cafeteriet Tjek for datomærkning CL 

 

7. Juniorudvalget  PB 

 

8. Div.  Dato for sommerfesten, forslår 28 august ifbm e-stævne 

8 maj raftehegn ved springbane sættes op, hegn bestilles 

Der ordnes udendørsbaner af Fårelund inden c-stævnet 

Snak om økonomi ifbm kursusdage med eksterne undervisere 

Bookingsystemet fjernes igen, da der nu er åbnet mere op 

Drøftet om det var en ide med et ”årshjul” for de næste år, så vi 

bedre kan planlægge at vores stævne, arrangementer og de 

som lejer faciliteterne, ikke ramler sammen. I år igen har vi 

flere arrangementer weekender i streg. Herunder en snak om 

antal stævner og hvilke stævne der var ønske om at bevare 

Alle 

KW 

KW 

Alle 

KW 

Alle 
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Referatet godkendt          /          2021 

 

 

 

 

____________________ ____________________ ____________________ 

Kristina Wollesen Carina Bak Lange Marie Kjærgaard  

Formand/Sekretær Næstformand Medlem 

 

 

____________________ ____________________  

Pia Bonding Simone Skovhaur 

Medlem                              Medlem/Kasserer 

som e-stævner, feks klubmesterskabet. At strømline det i klub-

ben så vi arbejder i sammen retning i bestyrelsen og i udvalg. 

    

9. Næste møde 17 maj 19.00 Alle 


